
    

 

 

 

         11.11.18 

  עמיתי היקרים, חברי וחברות האיגוד הקרדיולוגי

 

זהו לי לכבוד רב ולעונג להציג את מועמדותי לנשיא האיגוד הקרדיולוגי. האיגוד 

עלינו לשמר ולפתח את פעילותו וכוחו. מזה  חשוב עד מאוד לכולנו וחובההקרדיולוגי 

הקרדיולוגיה הישראלית מוכרת  ,שנים רבות, בזכות פועלם של רבים וטובים מחברינו

בחדשנות  מחוצה לה כמובילה באיכות הטיפול הרפואי, מובילההן וידועה הן בישראל ו

המדעית, וכזו שזוכה לשיתופי פעולה נרחבים עם כל האיגודים המקצועיים העיקריים 

קטן וגדול כאחד. חברי  –ובעולם. אנו זוכים להכרה והוקרה בכל מפגש מדעי  בישראל

בפעילות בינלאומית ומקומית ענפה ביותר. מרכזים רפואיים  ותפים פעיליםהאיגוד ש

מרכזיים חשובים, בהם אנו זוכים למקום של  -רבים שותפים למחקרים בינלאומיים רב

  .כבוד

עשרות מפגשים  –פעילות חוגי האיגוד היא תעודת כבוד לקרדיולוגיה הישראלית 

ת שלנו לטובת מטופלינו. הכנס את הפרקטיקה הרפואי מדעיים בהם אנו מגבשים

תרומה  יםתורמ –ההוראה הרבות  השנתי של האיגוד, קורסי המתמחים ופעילויות

הקרדיולוגיה  עצומה להכשרתם של המתמחים ולהבטחת המשך המצוינות של

  .הישראלית גם בעתיד

מול ההסתדרות  –האיגוד הקרדיולוגי הוא גם הגוף המייצג אותנו ברמה הפרופסיונלית 

הבריאות. נושאים חשובים ועקרוניים כמו תכנית ההתמחות  פואית, מול משרדהר

בכל אלו עלינו  –במצוקה", תנאי העבודה שלנו  בקרדיולוגיה, הסכמי השכר, "מקצועות

 חשוביםבנושאים האיגוד עוסק בנוסף לכך . לעמוד כגוף אחד, מאוחדים בדרישותינו

גם  –למחלות לב וכלי דם  הלאומית סל הבריאות, ובשיתוף פעולה עם המועצה כגון

  .הבריאות במדינת ישראלניהול בהשפעה על מדיניות 

. את לימודי הרפואה השלמתי בטכניון. מאז למדתי הקרדיולוגי חברי וחברות האיגוד

שנים אני מנהל את המערך  10להקים את משפחתי. מזה  לאהוב את הצפון, ופה בחרתי

יקר לי עד מאוד. הייתי חבר בועד  הקרדיולוגי הקרדיולוגי במרכז הרפואי לגליל. האיגוד

 לטיפול נמרץ לב בשנים אחר כך שימשתי כמזכיר החוג . 2005עד  2003האיגוד בשנים 



    

 

 

 

 מאז אני פעיל בפורומים שונים של . 2008וניהלתי את סקר אקסיס  , 2009עד  2007

גאווה ומתוך תמיד בהאיגוד ובייצוג האיגוד מול האיגוד האירופאי. תמיד בשמחה, 

של כל חברי האיגוד על רבדיו השונים. חשיבותו של  ת והכרה בצרכיםתחושת שליחו

הקרדיולוגי במדינת ישראל  האיגוד כמי שאמור לשמר את אחידות איכות הטיפול

מרכזי " ברורה לי כפי שהיא ברורה לכל אחד ואחת מאיתנו. במקביל, שימור ופיתוח

ות אלו היו ותמיד יהיו נר מצוינות" בתחומים שונים היא קריטית וברורה גם כן. עקרונ

  .לרגלי

 :חברי וחברותי היקרים, אני מבקש כאן את אמונכם, כדי לקדם את הנושאים הבאים

  הגברת מעורבות האיגוד בפעולות של חינוך לבריאות, בעיקר באוכלוסיות

  .מוחלשות

  חובה עלינו להתמודד עם מספר הרופאות הבוחרות להתמחות בקרדיולוגיההגדלת .

 .במקצוע הרפואה לים לאחרונההשינויים הדמוגרפיים שח

  ,כזו שתסייע לנו להמשך המאבק לשינוי תכנית ומבנה ההתמחות בקרדיולוגיה

העומדים בפני המתמחים הפוטנציאליים המדירים את  להתגבר על המכשולים

 .רגליהם מהתמחות בקרדיולוגיה

 עמקת והרחבת הקשרים הבינלאומיים של האיגוד שלנוה . 

 ים למענקי מחקר ומלגות השתלמות בארץ ובחו"למציאת מקורות נוספ 

 

 שלכם, בכבוד רב ובהערכה רבה

 

 פרופ' שאול עטר

 

  




